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Revidert investeringsbudsjett  
 

Vedlegg: 
12Revidert investeringsbudsjett 2021 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
 

Formannskapet - 082/20 
 

FS - behandling: 
Hjalti H. Gislason, H, viste til tidlegare oppmoding om presentasjon i heradsstyret av utbygging av 
V/A-anlegg i kommunen og status på anlegg i høve til vedteken plan. 
 
Rådmannen viste til at slik presentasjon er under førebuing. 
 
Johannes M. Bysheim, AP, stilte spørsmål om tomt til ny barnehage på Valestrand. 
  
Rådmannen, viste til revisjon av investeringsbudsjettet for å få godkjend låndeopptaket. Ny 
barnehage Valestrand vart då utsett, då vald tomt vart for dyr, og det var difor ikkje  realistisk å koma 
i gang med prosjektet i 2020.  
 
Bjarte Aarland, KRF, stilte spørsmål om utbygging av basestasjonar mobildekning på Osterøy.  
 
Ordføraren, viste til nyleg møte med Telenor i saka. Oppstart av utbygging er planlagt i 2021 
 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg  - samrøystes tilrådd (2SP,2AP,1KRF,1H,1SV,2FRP) 
 
 
 

FS - vedtak: 
Innstilling til vedtak i heradsstyret: 
"Endringar i investeringsbudsjettet for 2020 vert vedteke slik dei går fram av saksframlegget." 
 
 

Heradsstyret - 079/20 
 

HS - behandling: 



 

 

Rita Tveiten, AP, tok opp spørsmål om kor det blei av inversteringa som vart lagt til nye Valestrand 
barnehage. 
Ordføraren, svarte at spørsmål omkring Valestrand barnehage vert lagt til slutten av møtet. 
 
---------------------------- 
Alf Terje Mortensen, FRP, gjorde slikt framlegg: "Ramme for investeringar vert halde som føreslege i 
rådmannen sitt framlegg. Midlane vert delt ut etter eigne saksframlegg for kvart prosjekt og etter 
søknad til formannskap eller heradstyret. Formannskap kan godkjenne investeringar inntil 2 millioner 
så lenge dette ikkje går ut over totalramme vedteke av heradstyret. Investeringsprosjekt over 2 
millioner vert å leggje fram for Heradstyret før investeringa kan ta til." 
----------------------------- 
AVRØYSTING: 
Formannskapet sitt framlegg   - 20 røyster (5SP,4AP,4H,3KRF,2SV,1MDG) 
Alf Terje Mortensen sitt framlegg  - 7 røyster (FRP) 
 
 

HS - vedtak: 
Endringar i investeringsbudsjettet for 2020 vert vedteke slik dei går fram av saksframlegget. 
 
 

Saksopplysningar: 
Saksopplysningar:  
 
Bakgrunn 
Det er behov for justeringer i investeringsbudsjettet for 2020. Viser til vedlegget kor kvart prosjekt 
blir kort omtalt. Slik investeringsbudsjett ligg no vil me totalt bruke under halvparten av opprinneleg 
budsjett. Nokre prosjekt vil likevel bli overskredet og ein treng å auke løyvingane, nokre prosjekt  
kjem ikkje i gang i år og må utsettes til 2021 medan mange prosjekt går som planlagd. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
 
 
 
 


